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VRAGENHALFUURTJE VERGADERING 2 

13 OKTOBER 2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: mw. A.F. Vreugdenhil-de Blécourt
Griffier: mw. W.G.J. Drenth
Hart voor Hilversum: mw. M. Boukhriss; D66: mw. V. Wesselink; VVD: --; GroenLinks: J. van 
Drogen; CDA: --; ChristenUnie: mw. G. Potters-Blijdorp; SP: G.C. Dunker; PvdA: mw. J. Kalk; 
Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang:mw. H. Bijl; Democraten Hilversum: --.
College: mw. K.J. Walters en mw. A.J. Wolthers, wethouders.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.2)
De voorzitter:
- deelt mee dat hij vanavond voor de eerste maal als commissievoorzitter optreedt.

3. Vragen aan burgemeester Broertjes en wethouders Wolthers en Walters (0.2)
Woordvoerders: Hart voor Hilversum: mw. M. Boukhriss; D66: mw. V. Wesselink; VVD: --; 
GroenLinks: J. van Drogen; CDA: --; ChristenUnie: mw. G. Potters-Blijdorp; SP: G.C. Dunker; 
PvdA: mw. J. Kalk; Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang:mw. H. Bijl; Democraten Hilversum: 
--.
College: mw. K.J. Walters en mw. A.J. Wolthers, wethouders.

Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over stadslogistiek
In een onderzoek van Natuur en Milieu, 'Stadslogistiek op koers?', wordt vastgesteld dat 27 gemeenten 
de ambitie te hebben een zero-emissiezone voor stadslogistiek in 2025-2026 in te voeren. Hilversum 
zit daar niet bij.
Zeventien van de vierenveertig grootste gemeenten in Nederland hebben nog geen zero-emissiezone 
aangekondigd. Daarvan hebben er negen expliciet bij Natuur & Milieu aangegeven dat hierover zeer 
waarschijnlijk in 2021 geen besluit meer wordt genomen.
Hilversum wordt genoemd als één van acht gemeenten die in het verleden wel gebruik hebben 
gemaakt van ondersteuning van het SPES (het Samenwerkingsproject Expertpool Stadslogistiek van 
het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat), maar nog geen besluit hebben genomen om een zone 
in te voeren.
Zie het onderzoek: https://www.natuurenmilieu.nl/wp-content/uploads/2021/10/Natuur-en-
Milieu-Stadslogistiek-Monitoring-2021.pdf
In maart is er een rapport van HasKoningDHV verschenen over de haalbaarheid van zero-emissie
zones:
https://www.mobiliteitsvisie-hilversum.nl/wp-content/uploads/Rapport-Haalbaarheid-eneffecten-
milieuzone-of-zero-emissie-zone-Mobiliteitsvisie-2040-Hilversum.pdf
Dit rapport noemt een stappenplan:
1. ophalen bestuurlijke ambities (gesprek wethouder);
2. nader verkennen maatschappelijk draagvlak en haalbaarheid van een zero-emissiezone:
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a overleg met belanghebbenden, zoals lokale ondernemers en vervoerders én 
vertegenwoordigende partijen (denk aan TLN, Evofenedex);

b. opstellen breder plan van aanpak met ingrediënten naast een zero-emissiezone 
(flankerend beleid);
3. bestuurlijk besluit over de zero-emissiezone en plan van aanpak.
Bovenstaande drie stappen kunnen worden opgepakt vanuit de SPES-subsidie.
Voor info over SPES zie: https://opwegnaarzes.nl/gemeenten).
Vragen aan de wethouder:
- Wat is momenteel de status van de zero-emissiezones?
- In welke fase (aangenomen dat we de geadviseerde fasering uit het rapport van 

HasKoningDHV volgen) zitten we nu?
- En is er de intentie om nog voor 2022 een zero-emissiezone beleid aan te kondigen?

Wethouder Wolthers:
- schetst de stand van zaken en merkt op dat de zero-emissiezones een van de ambities uit de 

mobiliteitsvisie zijn;
- voert momenteel onderzoek uit naar het stappenplan om het invoeren van zero-emissiezones 

uit te werken;
- is nu in dat onderzoek bij fase twee aangeland; dat wil zeggen dat het maatschappelijk 

draagvlak en de haalbaarheid van de zero-emissiezones worden verkend in overleg met 
belanghebbenden, zoals lokale ondernemers en vervoerders;

- benoemt een gezamenlijke ambitie aan het einde van fase 2, een stip op de horizon; dan zal 
blijken voor welke ambitie er draagvlak bestaat;

- weet eigenlijk al dat er in Hilversum draagvlak is voor het invoeren van zero-emissiezones;
- levert een eindproduct op dat een plan van aanpak schetst om de invoering van de zero-

emissiezone te faciliteren, waarbij ook flankerend beleid hoort; dat plan wordt geschikt voor 
bestuurlijke besluitvorming;

- heeft de planning om het plan van aanpak in het vierde kwartaal van 2021 opgeleverd te 
krijgen en hoopt in december 2021 of begin 2022 een principebesluit te kunnen nemen voor de 
invoering daarvan; het college neemt dan een principebesluit onder voorbehoud van 
financiering;

Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Walters
In deze “inclusie week”, waarin we laten zien dat in Hilversum iedereen meedoet, heeft Hart voor 
Hilversum een vraag aan wethouder Walters.
De rijksoverheid heeft een vrijstelling van controle gegeven voor wijkcentra en sportverenigingen op 
de Corona App QR controle.
Iedereen heeft dan toegang tot het buurthuis/wijkcentra of hun sportvereniging (zie wetgeving onder 
andere uitzonderingen) https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/cultuur-
uitgaan-ensport/coronatoegangsbewijs/waar-coronatoegangsbewijsverplicht?
fbclid=IwAR1_9iELLn2uZMk1fDqVxGnpNWFjHmYfWvaOLeZ9I4Etk_
H06TBx1uve58
Is de wethouder bereid om deze kennis aan de verenigingen en buurten wijkcentra te verstrekken, 
zodat men weet dat inwoners gewoon welkom zijn?

Wethouder Walters:
- gaat via de ambtenaren Welzijn en Sport informatie doorgeven en aangeven dat het niet nodig 

is om de QR-code te checken; mensen hebben toegang tot het wijkcentrum en de 
sportverenigingen; Versa en de meeste wijkverenigingen weten dat al, maar zij zal dat voor de 
zekerheid nog even bekend laten maken;

- verwacht dat ambtenaren hiermee volgende week aan de slag zullen gaan; zij zal daarover ook 
nog twitteren.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.41 uur. 
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Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van 10 november 2021,

de griffier, de voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. P.I. Broertjes.


